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Emne: Spørsmål til ordfører til møte i kommunestyret 7.3.2022

Hei
Jeg har følgende spørsmål til Ordfører:

BAKGRUNN:
I forbindelse med vedtak om budsjett for 2022, behandlet 13.12.21, sak 136/21, ble det i verbalpunkt 23
nedfelt følgende på slutten av dette punktet: «………derfor ber vi rådmannen gjenoppta arbeidet med
områdeplan for Kolnes»

SPØRSMÅL:

Hva er statusen for behandling av områdeplan for Kolnes?
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